

Text PCCD MON / Highlights

Length: 4:03 min.

Music by Artlist:

“toccata---no-backing-vocals by vettore”

“power-punch by 2050”

“eterna by lake-union”

00:24

Keeping cool under the heat of the sun.

Whatever it takes to cool off.

00:31 Loek Hartog - Black Falcon Team TEXTAR.

"I have a towel to cool down. It's very hot here, 30 degrees I think.

Temperature on the track is up to 50 degrees."

00:37

Saturday - thirty-four degrees in the shade! The sun is blazing. The drivers are beaming.

00:46 Christopher Zöchling - FACH AUTO TECH.

"I love hot weather. Hot weather always brings hot racing action, like here in Monza.

I'm really looking forward to that."

00:50

Racing action together with the DTM in toasty Italy.

00:59 Fabio Citignola - HRT Performance.

"It's a dream come true. Here in the royal park of Monza, on this high-speed track to plow through the Temple of Speed."

01:02

Through the Parco di Monza - on the Autodromo Nazionale.

01:08 Holger Harmsen - HRT Motorsport.

"I like the track. I like this royal park and all the history that was made here.

I can't think of anything better for the Porsche Carrera Cup than to race here."

01:15

Racing in bella Italia. A quick ice cream before the race and then it's off to the starting line for the Porsche Carrera Cup.

01:24

It's this season's fourth race weekend - and the seventh round for the teams.

After the start last year's champion Larry ten Voorde jumps out in front of the field.

Twenty-nine Porsche 911 GT3 Cup cars are on the grid this time around, making it a large starting field in the speedy one-make cup.

01:44

Thrilling race action and spotty contact. Take-offs - and the occasional emergency exit. Saturday's race at Monza proved to be an exciting one - and a tough battle for positions.

01:58

In the end, once again it's a Porsche in orange that is first to take the checkered flag. In the cockpit is Dutchman Larry ten Voorde winning his third race in the 2021 Porsche Carrera Cup season.

Behind him Laurin Heinrich and Ayhanca Güven.

02:12 Larry ten Voorde - Team GP Elite

"I got into a rhythm quite well in the first few laps and was able to drive away and control the race till the end. I am, of course, very happy. Mega happy."

02:18

With this victory the Dutchman also reclaims the lead in the standings as a result.

02:22

Sunday - and the 350th race in the Porsche Carrera Cup.

Laurin Heinrich in P3.

02:27 Laurin Heinrich - VAN BERGHE Huber Racing.

"I think the key to a good race will again be the start. That is very, very important. Then you need to come out of the first chicane cleanly. After that you have to first see how things develop."

02:38

The 350th race in the Porsche Carrera Cup Deutschland.

The royal park at Monza is certainly the perfect setting befitting an anniversary race that has it all.

02:53

Not giving an inch... with lots of positioning duels on the long straights - and plenty of excitement in the tight bends.

03:07

It can end up like this.

03:11

Racing action - over the curbs and at high speed along this historical race track before the Porsches power through the chicanes once again.

03:23

It's Carlos Rivas here who wanders off course, leading to the safety car.

Behind this cool electric Porsche, the field heads for the Italian finish line.

Larry ten Voorde again as Numero Uno.

03:35 Larry ten Voorde - Team GP Elite.

"You can't have a better 350th race for Porsche. That was spectacular, simply incredible."

03:40

In the anniversary race at Monza, Rudy van Buren takes second. Ayhancan Güven finishes third.

03:48 Rudy van Buren - CarTech Motorsport by Nigrin

"In SIM racing you have to be careful with the curbs, but here for real I was able to use that well. It was fun."

03:52

Congratulations - after an exciting race in the Porsche Carrera Cup in Monza.

Text PCCD MON / Highlights

Länge: 4:03 Min.

Musik (Artist):

“toccata---no-backing-vocals by vettore”

“power-punch by 2050”

“eterna by lake-union”

00:24

Abkühlung gesucht!

Jede Möglichkeit, die Hitze auch nur ein wenig zu vertreiben.

00:31 Loek Hartog - Black Falcon Team TEXTAR

„Ich habe ein Handtuch zur Kühlung. Das ist sehr heiß hier. 30 Grad glaube ich, Streckentemperatur bis 50 Grad.“

00:37

34 Grad im Schatten! Am Samstag. Die Sonne knallt, die Fahrer strahlen.

00:46 Christopher Zöchling - FACH AUTO TECH

„Ich liebe das heiße Wetter und heißes Wetter bringt auch wie hier in Monza immer heiße Rennaction. Darauf freue ich mich schon richtig stark.“

00:50

Rennaction zusammen mit der DTM. Im heißen Italien.

00:59 Fabio Citignola - HRT Performance

„Ein Traum ist wahr geworden. Hier im königlichen Park von Monza. Die Highspeed-Strecke, den Temple of Speed durchzubrettern.“

01:02

Durch den Parco di Monza - auf dem Autodromo Nazionale.

01:08 Holger Harmsen - HRT Motorsport

„Ich mag die Strecke. Ich mag diesen königlichen Park und diese ganze Historie, die dazugehört. Etwas Besseres kann dem Porsche Carrera Cup nicht passieren, als hier Rennen zu fahren.“

01:15

Rennen in bella italia. Schnell noch ein Eis vor dem Rennen und dann geht es auch schon los mit dem Start im Porsche Carrera Cup.

01:24

Es ist das vierte Rennwochenende - und der siebte Lauf in dieser Saison.

Vorjahreschampion Larry ten Voorde führt das Feld nach dem Start an.

29 Porsche 911 GT3 Cup sind diesmal mit dabei. Ein großes Starterfeld im schnellen Markenpokal.

01:44

**Action und Berührungen. Abflüge - und auch mal ein Notausgang.
Es ist ein spannendes Rennen am Samstag in Monza - und ein harter Kampf um Positionen.**

01:58

**Am Ende ist es mal wieder ein Porsche in Orange für den die Zielflagge als erstes geschwenkt wird. Der Niederländer Larry ten Voorde im Cockpit, der damit sein drittes Rennen im Porsche Carrera Cup 2021 gewinnt.
Hinter ihm Laurin Heinrich und Ayhancan Güven.**

02:12 Larry ten Voorde - Team GP Elite

„Die ersten paar Runden bin ich ganz gut in den Rhythmus gekommen und konnte wegfahren und am Ende das Rennen kontrollieren. Ich bin natürlich sehr zufrieden, mega happy.“

02:18

Der Niederländer übernimmt damit auch wieder die Tabellenführung.

02:22

**Der Sonntag - und das 350. Rennen im Porsche Carrera Cup.
Laurin Heinrich auf P3.**

02:27 Laurin Heinrich - VAN BERGHE Huber Racing

„Ich glaube der Schlüssel zu einem guten Rennen wird wieder der Start sein. Das ist sehr, sehr wichtig. Und dann sauber aus der ersten Schikane herauszukommen. Danach muss man erstmal gucken, wie sich das entwickelt.“

02:38

**Das 350. Rennen im Porsche Carrera Cup Deutschland.
Der königliche Park in Monza als passender Rahmen für ein Jubiläumsrennen, das es in sich hat.**

02:53

**Kein Zentimeter wird sich geschenkt.
Viele Duelle auf den langen Geraden - und Spannung, wenn es dann in die Kurven geht.**

03:07

Das kann dann auch mal so ausgehen.

03:11

Rennaction - über die Curbs und mit Highspeed über die Traditionsrennstrecke, bevor die Porsche wieder durch die Schikanen powern.

03:23

**Carlos Rivas ist es hier, der ins Aus trudelt, was zum Safetycar führt.
Hinter diesem coolen Elektro-Porsche geht das Feld ins italienische Ziel. Larry ten Voorde erneut als Numero Uno.**

03:35 Larry ten Voorde - Team GP Elite

„Man kann kein besseres 350. Rennen für Porsche haben. Das war Spektakel, es war unglaublich.“

03:40

**Rudy van Buren wird Zweiter. Ayhancan Güven Dritter.
Im Jubiläumsrennen in Monza.**

03:48 Rudy van Buren - CarTech Motorsport by Nigrin

„Beim SIM Racing musst Du bei den Curbs immer vorsichtig sein, das konnte ich hier alles gut nutzen. Das hat Spaß gemacht.“

03:52

Glückwunsch nach einem spannenden Rennen im Porsche Carrera Cup in Monza.